
 
 

Skolebestyrelsesmøde Fladsåskolen 

Dato: 9. oktober 2023 

Tid: 17.00 – 19.00  

Sted: afd. Korskilde 

 

- Tilstede: Karen Berner Skipper, , Trine Ulrik Aaby Toftlund, Tommy Schwartz, Sofus Aagaard 

Petersen, Lene Stausholm Rasmussen, Simon Buie, Charlotte Nielsen, Andreas P.V. Lauritsen, 

Søren Holm Christensen og Bo Hauge Laursen. Sofus Aagaard Petersen, Lene Stausholm 

Rasmussen, Simon Buie                                                

 

 

Fraværende: 

Sine Stricker Jakobsen samt elevrådet fra begge matrikler 

Referat: Søren Holm Christensen 

 

Dagsorden 

20. Godkendelse af dagsorden 

Referat: 

- Godkendt  

 

 

21. Delegering af ansvaret for de ”3 bullets” 

Referat: 

Trine Ulrik Aaby Toftlund tager opgaven  

 

22. Valg af næstformand 

Referat: 

- Tommy Schwartz blev valgt 

 

 

23. Resultat af suppleringsvalg til skolebestyrelsen 

Følgende blev valgt 

- Sofus Aagaard Petersen                             

- Lene Stausholm Rasmussen                        

- Simon Buie                                                
 

 



 
24. Opfølgning pkt. 11 og beslutning: Forslag til ændring af antallet af forældrerepræsentanter i 

skolebestyrelsen fra 7 medlemmer til 5 medlemmer. 

På sidste møde blev det besluttet at udskyde afgørelsen vedr. antal medlemmer til efter 

suppleringsvalget og derved tage bestik af om vi kunne rekruttere tilstrækkeligt med antal 

kandidater. Det lå i kortene at såfremt dette var muligt, ville vi fortsætte med det nuværende 

antal medlemmer på 7 forældrevalgte repræsentanter – hvilket dermed er indstillingen til 

bestyrelsen. 

Referat: 

- Beslutningen er, at er der er 7 medlemmer i skolebestyrelsen. I tilfælde af manglende medlemmer 

kan bestyrelse reduceres til 5 medlemmer og dermed stadig være beslutnings dygtig.   

 

 

25. Punkter til eventuelt  

Referat: 

- Elevers knallertkørsel i lokalområdet. 
Udgangspunkt er: Der er for tiden utrolig meget kommunikation på Facebook, hvor borgere 
udtrykker deres holdninger til unges brug af knallerter i området. I mange af disse opslag bliver der 
henvist til skolen og SSP, så jeg vil gerne at vi drøfter hvad skolens holdning og involvering er i disse 
lokale udfordringer. 
Der er eksempelvis blevet nævnt områder på og omkring skolen hvor man "kan gemme" sin 
ulovlige knallert for politiet 

 

 

 

26. Kort nyt 

Referat: 

- I kommunen er der besluttet en ny fast form for møderække for skoler, daginstitutioner, 

sagsbehandlere, skolepsykologer, øvrige resursepersoner m.m. i de enkelte distrikter. En fælles 

organisation der går på tværs af CDS og CBU.  

Det er skolen, der er facilitater af møderne. Hver torsdag fra november måned bliver der afsat tid til 

mødes i enten i tidlige tværlig indsats (TTI) eller til familie teammøder (FTM).  Formålet er bl.a. at 

løfte/forbedre den tværgående indsats, få nedbragt antallet af indstillinger og PPV’er m.m..  Der er 

2 skoler og 2 daginstitutioner der allerede nu er i gang med en forsøgsordning.  Erfaringerne fra 

deres forsøg bliver brugt til at tilpasse den endelig form og modus.  

Vi ved ikke endnu om det på Fladsåskolen kommer til at foregår afdelingsvis eller om hele 

Fladsåskolen er samlet hver gang. 

- Der ser ud til at der er en ny folkereform på vej.   

- Der er ansat 2 nye pædagoger på afdeling SFO Mogenstrup. Med start 1. november og 1. 

december.  

- Der er ansættelsessamtaler til to lærer stillingen på afdeling Korskilde den 25. oktober. Tommy 

deltager fra skolebestyrelsen. 

-  Der er stor forskel på det fraværstal vi selv registrere og det staten opgør. Vi/NK er i gang med at 

undersøger hvorfor der er så stor forskel. Skolernes fraværs indberetning er betydelig laver end det 

staten har.    



 
 

27. Nyt fra elevrådene 

Referat: elevrådene var ikke til stede men Mogenstrup elevråd havde et punkt de gerne vil have 

med. 

 

Mogenstrup: 

Ønske om at toiletter bliver renoveret  

 

Korskilde: 

 

 

28. Nyt fra formandsgruppen 

Referat: 

Intet nyt  

 

 

29. Budgetstatus 

Referat: 

- Budget - Vi har pr. 30.09 brugt 34 % af budget gældende fra august til december. Et såkaldt 5/12-

budget. Ved årsskiftet går vi over til januar–januar budgetter.   

 

30. Opsamling på Town Hall mødet 28/9 (vedr. SFO indhold og resursetildeling) 

Referat: 

- Karen har været til Town hall-møde vedr. det fremtidige SFO/fritidstilbud i Næstved kommune. En 

spændende aften hvor der blev sat fokus på kommunes tilbud. Der var drøftelser på tværs af 

skoler, fritidstilbud, foreninger og politikker.   

 

31. Status på personalefravær 

Referat: 

- Orientering om personalefravær på skolen. Tages op som punkt på igen på skolebestyrelses møde 

den 16.01 23. 

 

 

32. Orientering om møde med BUU vedr. elevers langtidsfravær. 

Susåskolen og Fladsåskolen har været inviteret til temadrøftet af emnet for at dele vores 

erfaringer på området. 

Referat: 

- De to skoler har været til møde med børneudvalget hvor erfaringer fra skolernes håndtering af elev 

langtidsfravær blev delt med politikkerne.  

 

 

33. Drøftelse af nyt udkast til retningslinje for handplan og retningslinjer ved vold, trusler og sexisme 

– Fladsåskolen 



 
Ledelsen ønsker at høre bestyrelsen inden udkastet forventes behandlet og besluttet i skolens 

MED-udvalg. 

Referat: 

 

- Oplægget bliver sendt ud og det tages op på næste skolebestyrelsesmøde. 

 

 

34. Punkter til kommende bestyrelsesmøde 

Referat:  

• Drøftelse af nyt udkast til retningslinje for handplan og retningslinjer ved vold, trusler og 

sexisme – Fladsåskolen 

• Drøftelse om yngre talenter og hvordan udvælgelsen foregår på Fladsåskolen. Samt hvorfor 

det er gymnasiet der bliver tilbud for eleverne og ikke andre uddannelsessteder. 

Udskolingsleder Maria bliver inviteret med til næste skolebestyrelsesmøde. 

  

 

 

35. Eventuelt 

Referat: 

- Elevers knallertkørsel i lokalområdet. 
Udgangspunkt er: Der er for tiden utrolig meget kommunikation på Facebook, hvor borgere 
udtrykker deres holdninger til unges brug af knallerter i området. I mange af disse opslag bliver der 
henvist til skolen og SSP, så jeg vil gerne at vi drøfter hvad skolens holdning og involvering er i disse 
lokale udfordringer. 
Der er eksempelvis blevet nævnt områder på og omkring skolen hvor man "kan gemme" sin ulovlige 
knallert for politiet 

Skolens holdning er, at når det er uden for skoletiden, er det ikke skolen, der kan gøre noget. 
Skolen oplever ikke udfordringer i skoletiden med knallerter. Men henviser til at kontakte SSP, hvis 
der opstår noget bekymrende eller lignende. 

 

36. Lukket punkt vedr. elevsager 

-  

 

 

Oversigt over bestyrelsesmøder 2023-2024 
31/08  torsdag afd. Mogenstrup  kl. 17-19 

09/10  mandag afd. Korskilde   kl. 17-19 

21/11  tirsdag afd. Mogenstrup  kl. 17-19 

16/01  tirsdag afd. Korskilde   kl. 17-19 

06/03  onsdag afd. Mogenstrup  kl. 17-19 

25/04  torsdag afd. Korskilde   kl. 17-19 

17/06  mandag afd. Mogenstrup  kl. 17-19 


